
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

34. Týždeň 

Pondelok 19.8. : 

V pondelok sa pracovníci VPP venovali koseniu v obci.  

Pracovník obce pripravovali drážku na kábel od ihriska na budove 

školy, tak aby sa mohol bezpečne schovať v omietke budovy.  

Ja som mal hneď ráno poradu ohľadom aktuálnych vecí 

s pracovníčkami obecného úradu. 

V pondelok som mal okrem iného aj stretnutie s jednou 

nemenovanou pani ohľadom organizovania spomienkovej akcie 80. 

výročia masakra v obci Sklené.  

 

Utorok 20.8. : 

V utorok pracovníci VPP neboli prítomní, nakoľko sa boli hlásiť na 

úrade práce teda okrem jednej pracovníčky. 

Po sobotňajšej brigáde na masovom hrobe som zobral obecné 

hasičské auto a spolu s pracovníkom obecného úradu sme tlakom 

vody vyčistili oplotenie od nánosov starej farby. Minuli sme celkovo 4 

cisterny vody, ale výsledok stojí za to. Ženy pohrabali pokosenú trávu.  

Pracovník obecného úradu poobede prichytil kábel do steny a zatrel 

ho cementovým lepidlom. Prechod dnu sa podaril s ťažkosťami, 

nakoľko tam bolo veľa oceľovej armatúry, ale nakoniec sa to podarilo 

a ja som mu ho aj pomohol pretlačiť dnu.  

 

Streda 21.8: 

V stredu pracovníci VPP kosili obecné pozemky, ako napríklad kosenie 

pomníka prvej svetovej vojny a okolia kostola a druhá partia 

pomáhala pri osadení kábla do lišty vo vnútri budovy školy.  



Osadenie kábla bolo treba robiť veľmi opatrne tak, aby sa veľmi 

neprášilo a aby to aj vyzeralo a hlavne, aby to bolo bezpečné.  

Doobeda sa zrealizoval nákup vecí potrebných pre našich malých 

futbalistov a hasičov v Martine.  

V stredu som mal ešte jednu príjemnú správu ohľadom fotovoltiky od 

sprostredkovateľa, ktorý vie vybaviť dotáciu od Envirofondu za veľmi 

výhodný úrok a na dlhú dobu.  

Tu by som si dovolil malú odbočku: Keď sme na zastupiteľstve 

schvaľovali zapojenie sa do projektu obnovy verejného osvetlenia 

a fotovoltiky na obecných budovách, podmienky od jednej firmy boli 

podľa mňa a rovnako aj finančnej komisie veľmi dobré a finančne 

prijateľné. Ponuka bola na 10 ročnú splatnosť. Keď sme už všetko 

schválili a išli sme do procesu obstarávania dostal som mail, kde som 

bol informovaný, že sa splatnosť zmenila „len tak“ na 7 rokov. Tam 

logicky stúpla aj predpokladaná splátka a bolo to už dosť na hrane 

rozpočtu. Rozhodol som sa osloviť jednu starú ponuku na 

financovanie z envirofondu formou úveru s úrokovou sadzbou 0,1 

percenta. Takúto úrokovú sadzbu by chcel asi každý a dĺžka splatnosti 

je 10 a viac rokov.  

Veľmi ma to potešilo a po počiatočnej pesimistickej nálade som zase 

sršal optimizmom a dúfam, že to už teraz bude úspešné a podarí sa 

zveľadiť našu obec a ešte pri tom aj ušetriť financie.   

 

Štvrtok 22.8: 

Pracovníci VPP boli čistiť potok pod požiarnou zbrojnicou respektíve 

jeho breh od náletovej buriny. Táto burina vyzerá ako bambus 

a minulý rok som tomu nevenoval veľa pozornosti, ale po upozornení 

od jednej obyvateľky v blízkosti tohto potoka, za čo jej samozrejme 

ďakujem, som to dal zosekať a po roku vidno, že sa aj tak mierne šíri 

a je dosť invazívna a musí sa to podchytiť v budúcnosti skorej.  



Jedna pracovníčka VPP bola pomáhať v budove školy čistiť jedáleň od 

prachu, ktorý sa tam rozvíril pri vŕtaní dier a prichytení lišty na kábel.  

Ja som spolu s pracovníkom VPP a mojim otcom spravili výmenu 

starého bojlera na futbalovom štadióne a dokončili sme finálne 

umiestnenie kábla v stene na ihrisku.   

Poobede prišiel obecný elektrikár a prepojil všetko v rozvodnej skrini 

a celá operácia prepojenia ihriska s káblom sa úspešne skončila.  

Tu by som chcel dodať, že celý nápad so šetrením financií pri odbere 

elektrickej energie začal krátko po zvolení do funkcie, kde som 

zisťoval koľko veľa máme odberných miest a s akým malým odberom 

a veľkou platbou za „hodiny“.  

Vo svetle ihriska by som chcel dodať, že prepojenie so školou má 

význam aj cez optiku fotovoltiky, ktorá bude na streche školy z dotácii 

a využije sa na pohon čerpadla pre potenciálnu závlahu futbalového 

ihriska, ktorá je tiež v pláne. Závlaha bola v pláne už teraz na jar, ale 

pre zložitosť budúcnosti futbalového klubu sme sa s predsedom klubu 

dohodli na oddialení a komunikovali sme to aj chalanom v klube na 

poslednej schôdzi klubu. Všetko bolo povedané a aj vysvetlené, ale 

ako to už býva, niektorí si spravili svoj príbeh a radi si ho osvojujú 

a šíria ho ako „pravdu“.  

 

Piatok 23.8.: 

V piatok pracovníci VPP kosili trávu na hornom konci. Druhá časť 

upratovala resp. dokončovala upratovanie prachu po montáži kábla 

a taktiež sa tepovali koberce v škole.  

Pracovník obce pomáhal v areáli školy učiteľkám a upratovačke.  

Mňa potešila návšteva nášho bývalého futbalového brankára, ktorý 

sa ponúkol, že spraví sponzorským darom novú lavičku na hornom 

konci pri kríži. Bol som sa s ním pozrieť na futbalovom ihrisku 

a zaujímal ma jeho názor na možnosť vybudovania drevenej tribúny 

v areáli futbalového ihriska. Toto by sme samozrejme riešili 



z eurofondov a po dohode a prerokovaní na verejnom obecnom 

zastupiteľstve.  

 

Slovo na záver: 

 

V sobotu sa konala brigáda na futbalovom ihrisku v Sklenom a účasť 

bola, aká bola a touto cestou by som chcel poďakovať všetkým, ktorí 

sa na nej zúčastnili. Spravilo sa čiastočne oplotenie, stĺpy na bránu 

a siete za bránou. Nechcem opomenúť ani kompletné upratanie 

vnútorných priestorov futbalového ihriska a nakoľko v mojich 

článkoch nikoho nemenujem tak poviem len ďakujem drahé mamičky 

a rodinný príslušníci našich futbalistov. 

Futbalisti tento týždeň rezonovali dosť a treba povedať, že aj 

pozitívne nakoľko sa podarilo po pár tréningoch našich mladších 

žiakov prihlásiť aj do ligy a budú tak hrávať so svojimi rovesníkmi 

v rámci okresu. Hrávať budú v stredu o 17: 00 podľa rozpisu, ktorý je 

na stránke tfz.sk  

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 26.8.2024 


